
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO ESTE

Nº de Acta: 11

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 27 de diciembre de 2022

Hora inicio/fin: 19:30 / 20:20

Lugar: Cámara Agraria 

Miembros asistentes:

D. Jorge Ribes Vicente
D. Octavio Traver Peralta
D. Luciano Ferrer Pons
D. Sergio Toledo Llorens
Dª. Vicky Amores Heredia
D. José Parra Cuartero
D. Esteban Adell Boix
D. Joan Bernat Mayor
Dª. Issanka Rodriguez Monserrat

M  iembros ausentes:  

D. Jose María Rebollo de la Rosa
D. Rafa Jiménez Cévol
Dª. Eva María Jimenez Jiménez

Presidente – PSOE
Vicepresidente – PSOE
Concejal – VOX
Concejal – PP
AVV. Rafalafena
AVV. Doctor Marañón y Adyacentes
AVV. Bul. Vicente Blasco Ibañez
AMPA CP. Lluís Revest
AVV. Rafalafena dels Tarongers

EXCUSA AUSENCIA (*)

Vecino – Alcaldía
Vecino - Ciudadanos
AVV. Gumbau (*)

Secretaria:
Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del 
día establecido:  

  1º.-  APROBACIÓN  DE  LA  ACTA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRITO  ESTE 
CELEBRADA EL 29 DE NOVIEMBRE DE 2022.

Se aprueba el  acta ordinaria de la  Junta  del  Distrito  Este celebrada el  29  de 
noviembre de 2022, por unanimidad de los miembros de la Junta.

2º.- INFORME DEL PRESIDENTE.

El Sr Presidente informa que por problemas de convocar en tiempo y plazo se ha 
trasladado la fecha de Junta del 20 de diciembre al 27 de diciembre de 2022.

Informa que el Secretario del Distrito Este, Jorge Ahís, continua de baja, por lo que 
es sustituido por la Secretaria del Distrito Oeste, Yolanda Bayot.
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3º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

No se ha recibido ninguna resolución de las propuestas pendientes.

4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

La  Sra.  Vicky  Amores,  representante  de  la  AVV.  Rafalafena,  procede  a  la 
lectura de recordatorios, siendo éstos los siguientes:

- El local de la Asociación, situada en la calle Moncofar, sigue sin limpiarse, sobre 
todo el techo de la caseta. Al mismo tiempo reitera la necesidad y urgencia de retirar los 
dos árboles.

-  Vuelve a solicitar  que se amplíe la acera para personas con discapacidad y 
allanar el terreno que quedó en malas condiciones a raíz de instalar el WC.

- En la Plaza de la Muralla,  se reitera la petición de una auditoría acústica, al 
mismo tiempo solicita que se retire la zona PAZ.

- Solicita que se poden los árboles y palmeras y que se traten aquellos árboles 
que  están  secos  y  enfermos,  al  igual  que  la  reposición  de  aquellos  árboles  que  son 
retirados.

- Reitera la petición de más iluminación en la calle Madrid.

- Solicita que se le muestren los planos de la Avda. Lidón.

- Solicita una reunión con la Alcaldesa con carácter de urgencia, a ser posible, 
antes de Mayo.

- Reclama una contestación del Ayuntamiento sobre el escrito que presentaron 
respecto a las inundaciones de la Avda. Lidón.

- Eleva la queja de no hacer un bulevar central, dado que ahora solo es cemento y 
hormigón.

- Pregunta si ya se ha pensado por parte de la Corporación, la colocación de las 
mesas y sillas de los comercios y los accesos a garajes. En cuanto a la carga y descarga 
para  los  establecimientos,  solicitan  que  sean  tratados  antes  de  ejecutarlos  con  los 
propietarios, en colaboración con un técnico municipal.

- Reitera la petición del informe policial sobre el acto que tubo lugar en el parque, 
se  ha  vuelto  a  solicitar  por  segundas  y  no  han  recibido  respuesta.  El  Concejal  de 
Seguridad, Octavio, comenta que hay expediente abierto y que les han hecho deficiencias, 
en las que se indica que deberán abonar la correspondiente tasa. A lo que Vicky comenta 
que no han recibido ninguna notificación por parte del Ayuntamiento.

- El 3 de febrero de 2022, se solicitó un informe de evaluación e impacto del CO2 
de la zona en el proyecto de la Avda. Lidón y que todavía no han recibido respuesta.

- Reitera la petición que en la Calle Rafalafena, ahora es de doble sentido y hay 4 
cafeterías que tiene que cruzar la calle hacia la plaza, necesitan un paso de peatones. 
Informa que si se ha pintado la parada de taxis.
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-  Informa  que  las  calles  Peñíscola,  Miguel  Servet,  Taxida,  Benicarló,  están 
saturadas de tráfico, en especial la calle Rafalafena, en cuanto a CO2 se refiere, en el que 
a ciertas horas, la colla llega hasta los Juzgados. Solicita una reunión para tratar el asunto 
a este problema que antes no tenían.

- Reitera la petición de una reunión con la Concejala de Parque y Jardines, dado 
que los árboles no se reponen y los parques y jardines se encuentran en un estado de 
abandono.

- Insiste en que se revise las esquinas de las calles y pasos de peatones, desde la 
ejecución de las  obras,  no se están haciendo ninguna rampa de accesibilidad,  lo  que 
dificulta el paso de las personas mayores, carros, …. es una necesidad que preocupa a los 
vecinos.

- Solicita que el Ayuntamiento conteste a las peticiones que realizan los vecinos.

- Solicita que la Muralla Liberal se limpie de forma más asidua, ya que está llena 
de suciedad, botellas, vasos,…..

- Los bonos propuestos por la Alcaldesa, en la zona de la Avda. Lidón no pueden 
beneficiar a los comercios, dado que según las bases, solo benefician tres locales en toda 
la Avda. Lidon, de los 28 que hay actualmente.

El Sr. José Parra, representante de la AVV Doctor Marañón, reitera la limpieza 
de la Plaza. 

- Indica que las flores y plantas que hay en la Plaza si no se riegan y se cuidan, 
siempre van a estar en un estado de abandono.

- Reitera la petición de asfaltado en las calles. 

El Sr. Esteban Adell, representante de la AVV. Buelvar Vicente Blasco Ibañez, 
reitera que de los dos pasajes que hay, desde la Avda. Del Mar hasta el Bulevar, hay uno 
de ellos que no tiene luz, indica que ahora que se hace pronto de noche, está muy oscuro.

-  Solicita  nuevamente  información  sobre  el  parking  subterráneo  de  Refeyme, 
actual recinto de mercados.

- Pregunta si la Corporación, antes de elecciones, tiene previsto realizar alguna 
actuación en la zona. El Presidente Jorge Ribes afirma que tienen algo previsto.

La  Sra.  Issanka  Rodríeguez,  representante  de  la  AVV.  Rafalafena  dels 
Tarongers, informa que en la zona de aparcamiento de los institutos y la calle Moncofar; 
hace cosa de un mes aproximadamente, los fines de semana se están realizando actos 
vandálicos, como robos en los coches o como ocurrió hace poco, que rompieron de 10 a 
12 espejos retrovisores. El Vicepresidente Octavio, comentó que se podría aumentar la 
vigilancia policial, dado que esa zona es muy oscura y da pie a este tipo de actos.

El Sr. Sergio Toledo, representante del Partido Popular,  comentó sobre las 
bases para que los comercios obtuvieran los bonos, indicando que son muy limitados para 
la zona de la Avda. Lidón, asintiendo lo mismo que informó Vicky Amores, representante de 
la AVV. Rafalafena, que solo se pueden beneficiarse 3 comercios de los 28 que forman la 
Avda. Lidón.
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- En lo referente a la obra de la Avda. Lidón, preguntó cómo se van a reponer las 
losas de Vía Crucis, ya que según las fotos que aporta Vicky Amores, representante de la 
AVV. Rafalafena, muchas de ellas están rotas. El Presidente, Jorge Ribes, informa que se 
pondrán nuevas losas, y que estas están contempladas en el proyecto.

El Sr. Joan Bernat, representante de AMPA CP. Lluís Revest, pregunta que en 
el Parque Rafalafena, si los muros existentes se van a dejar conforme están, a lo que el 
Presidente, Jorge Ribes indica que si.

Y no habiendo mas asuntos que tratar,  se levanta la sesión, siendo las veinte 
horas y veinte minutos, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y 
la Secretaria de la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE EST

Núm. d'Acta: 11

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 27 de decembre de 2022

Hora inicie/fi: 19:30 / 20:20

Lloc: Cámara Agraria

Membres assistents:

D. Jorge Ribes Vicente
D. Octavio Traver Peralta
D. Luciano Ferrer Pons
D. Sergio Toledo Llorens
Dª. Vicky Amores Heredia
D. José Parra Cuartero
D. Esteban Adell Boix
D. Joan Bernat Mayor
Dª. Issanka Rodriguez Monserrat

M  embr  e  s absents:  

D. Jose María Rebollo de la Rosa
D. Rafa Jiménez Cévol
Dª. Eva María Jimenez Jiménez

President – PSOE
Vicepresident – PSOE
Regidor – VOX
Regidor – PP
AVV. Rafalafena
AVV. Doctor Marañón y Adyacentes
AVV. Bul. Vicente Blasco Ibañez
AMPA CP. Lluís Revest
AVV. Rafalafena dels Tarongers

Veí – Alcaldía
Veí - Ciudadanos
AVV. Gumbau (*)

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Secretària:
Yolanda Bayot Edo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia 
establit: 

 1r.-  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRICTE  EST 
CELEBRADA EL 29 DE NOVEMBRE DE 2022.

S'aprova  l'acta  ordinària  de  la  Junta  del  Districte  Oest  celebrada  el  29  de 
novembre de 2022, per unanimitat dels membres de la Junta.

2n.- INFORME DEL PRESIDENT.

El Sr. President informa que per problemes de convocar en temps i termini s'ha 
traslladat la data de Junta del 20 de desembre al 27 de desembre de 2022.

Informa que el Secretari del Districte Aquest, Jorge Ahís, contínua de baixa, per la 
qual cosa és substituït per la Secretària del Districte Oest, Yolanda Bayot.
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3r.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

No s'ha rebut cap resolució de les propostes pendents.

4t.- PRECS I PREGUNTES.

La Sra. Vicky Amores, representant de l'AV. Rafalafena, procedeix a la lectura de 
recordatoris, sent aquests els següents:

- El local de l'Associació, situada al carrer Moncofar,  segueix sense netejar-se, 
sobretot el sostre de la caseta. Al mateix temps reitera la necessitat i urgència de retirar els 
dos arbres.

-  Torna  a  sol·licitar  que  s'amplie  la  vorera  per  a  persones  amb discapacitat  i 
aplanar el terreny que va quedar en males condicions arran d'instal·lar el WC.

- En la Plaça de la Muralla, es reitera la petició d'una auditoria acústica, al mateix 
temps sol·licita que es retire la zona PAU.

- Sol·licita que es poden els arbres i palmeres i que es tracten aquells arbres que 
estan secs i malalts, igual que la reposició d'aquells arbres que són retirats.

- Reitera la petició de més il·luminació al carrer Madrid.

- Sol·licita que se li mostren els plans de l'Av. Lidón.

- Sol·licita una reunió amb l'Alcaldessa amb caràcter d'urgència, si pot ser, abans 
de Maig.

-  Reclama  una  contestació  de  l'Ajuntament  sobre  l'escrit  que  van  presentar 
respecte a les inundacions de l'Av. Lidón.

- Eleva la queixa de no fer un bulevard central, atés que ara només és ciment i 
formigó.

- Pregunta si ja s'ha pensat per part de la Corporació, la col·locació de les taules i 
cadires dels comerços i els accessos a garatges. Quant a la càrrega i descàrrega per als 
establiments, sol·liciten que siguen tractats abans d'executar-los amb els propietaris, en 
col·laboració amb un tècnic municipal.

- Reitera la petició de l'informe policial sobre l'acte que tub lloc al parc, s'ha tornat 
a  sol·licitar  per  segones  i  no  han  rebut  resposta.  El  Regidor  de  Seguretat,  Octavio, 
comenta que hi ha expedient obert i que els han fet deficiències, en les quals s'indica que 
hauran  d'abonar  la  corresponent  taxa.  Al  que  Vicky  comenta  que  no  han  rebut  cap 
notificació per part de l'Ajuntament.

- El 3 de febrer de 2022, es va sol·licitar un informe d'avaluació i impacte del CO₂ 
de la zona en el projecte de l'Av. Lidón i que encara no han rebut resposta.

-  Reitera la  petició  que al  Carrer  Rafalafena,  ara és de doble sentit  i  hi  ha 4 
cafeteries que ha de travessar el carrer cap a la plaça, necessiten un pas de vianants. 
Informa que si s'ha pintat la parada de taxis.
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-  Informa  que  els  carrers  Peníscola,  Miguel  Servet,  Taxida,  Benicarló,  estan 
saturades de trànsit, especialment el carrer Rafalafena, quant a CO  es refereix, en el qual₂  
a  unes  certes  hores,  la  cua  arriba  fins  als  Jutjats.  Sol·licita  una  reunió  per  a  tractar 
l'assumpte a aquest problema que abans no tenien.

- Reitera la petició d'una reunió amb la Regidora de Parc i Jardins, atés que els 
arbres no es reposen i els parcs i jardins es troben en un estat d'abandó.

- Insisteix que es revise les cantonades dels carrers i passos de vianants, des de 
l'execució de les obres, no s'estan fent cap rampa d'accessibilitat, la qual cosa dificulta el 
pas de les persones majors, carros, …. és una necessitat que preocupa els veïns.

- Sol·licita que l'Ajuntament conteste a les peticions que realitzen els veïns.

- Sol·licita que la Muralla Liberal es netege de forma més assídua, ja que està 
plena de brutícia, botelles, gots,…..

-  Els  bons  proposats  per  l'Alcaldessa,  en  la  zona  de  l'Av.  Lidón  no  poden 
beneficiar als comerços, atés que segons les bases, només beneficien tres locals en tota 
l'Av. Lidon, dels 28 que hi ha actualment.

El Sr. José Parra, representant de l'AV Doctor Marañón, reitera la neteja de la 
Plaça. 

- Indica que les flors i plantes que hi ha en la Plaça si no es reguen i es cuiden, 
sempre estaran en un estat d'abandó.

- Reitera la petició d'asfaltat als carrers. 

El Sr. Esteban Adell, representant de l'AV. Buelvar Vicente Blasco Ibañez, reitera 
que dels dos passatges que hi ha, des de l'Av. De la Mar fins al Bulevard, hi ha un d'ells  
que no té llum, indica que ara que es fa prompte de nit, està molt fosc.

- Sol·licita novament informació sobre el pàrquing subterrani de Refeyme, actual 
recinte de mercats.

- Pregunta si la Corporació, abans d'eleccions, té previst realitzar alguna actuació 
en la zona. El President Jorge Ribes afirma que tenen una cosa prevista.

La  Sra.  Issanka  Rodríeguez,  representant  de  l'AV.  Rafalafena  dels  Tarongers, 
informa que en la zona d'aparcament dels instituts i el carrer Moncofar; fa cosa d'un mes 
aproximadament, els caps de setmana s'estan realitzant actes vandàlics, com a robatoris 
en els cotxes o com va ocórrer fa poc, que van trencar de 10 a 12 espills retrovisors. El 
Vicepresident Octavio, va comentar que es podria augmentar la vigilància policial, atés que 
aqueixa zona és molt fosca i dona peu a aquesta mena d'actes.

El Sr. Sergio Toledo, representant del Partit Popular, va comentar sobre les bases 
perquè els comerços obtingueren els bons, indicant que són molt limitats per a la zona de 
l'Av.  Lidón,  assentint  el  mateix  que  va  informar  Vicky  Amores,  representant  de  l'AV. 
*Rafalafena, que només es poden beneficiar-se 3 comerços dels 28 que formen l'Av. Lidón.

- Referent a l'obra de l'Av. Lidón, va preguntar com es reposaran les lloses de 
Viacrucis,  ja  que  segons  les  fotos  que  aporta  Vicky  Amores,  representant  de  l'AV. 
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Rafalafena,  moltes  d'elles  estan  trencades.  El  President,  Jorge  Ribes,  informa que  es 
posaran noves lloses, i que aquestes estan contemplades en el projecte.

El Sr. Joan Bernat, representant d'AMPA CP. Lluís Revest, pregunta que al Parc 
Rafalafena, si els murs existents es deixaran conforme estan, al que el President, Jorge 
Ribes indica que si.

I no havent-hi mes assumptes que tractar, s'alça la sessió, sent les vint hores i vint 
minuts, estenent-se d'ella la present acta, que signen el President i  la Secretària de la 
Junta, en el lloc i data al principi expressats.
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